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Hallo [EXER]

—r EEE 0 dat hij het gesprek van [IEEE voorbereid.

[ s12a [Aik even naar [RE (vanwege sport) en naar [JEEZ vanwege Covid); zij weten

waarschijnlijk het beste bij wie we de informatie op kunnen vragen,

Verzonden: maandag 22 februari 2021 22:59

Aan ) SEEN iv; EE) EER inv. ov IIE)

@minvws.nl>

cc: ) JIEEI @minvws.nl>
Onderwerp: RE:

Dank IEEE
In MT DGV dat ik vandaag had heeft directeur Sport kort teruggekoppeld over fieldlab van de wedstrijd NEC-de Graafschap. Goed

verlopen, wel lage opkomst. Minister Tamara van Ark overweegt de volgende fieldlab bij te wonen. Echter, DG gaf als reactie dat

we dit moeten bezien in licht van ontwikkeling cijfers RIVM.

5.1.2a

Weetjijhoe we ervoor kunnen zorgen dat de twee verzoeken van de post aan VWS worden opgevolgd?

Tabak kunnen we zelf makkelijk oppakken. Hoe zal het lopen met het delen van ervaring fieldlab evenementen?

Groet [EXES

5.1.2e

5.1.2e

[BlT]s]a1=1}

5.1.2e



Pagina's zijn verwijderd 67165

2-4

Dubbel


